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C E N T R A A L  T H E M A

R U S T I G E  E N  G R O E N E  W I J K
I N  N A G E N O E G  A L L E  G E S P R E K K E N  K W A M  N A A R

V O R E N  
D A T  H E T  G E B I E D  E E N  R U S T I G E  G R O E N E  W I J K  M O E T

B L I J V E N .  
D E  H U I D I G E  O M G E V I N G  D R A A G T  D A A R  A A N  B I J ,

M A A R  O O K  Z I J N  B E P A A L D E  R O M M E L I G E  D E L E N  I N
H E T  G E B I E D   T O E  

A A N  E E N  O P W A A R D E R I N G .  

R U S T I G E  E N  G R O E N E  W I J K

I N  N A G E N O E G  A L L E  G E S P R E K K E N  K W A M  
N A A R  V O R E N  D A T  H E T  G E B I E D  E E N  R U S T I G E  

G R O E N E  W I J K  M O E T  B L I J V E N .  
D E  H U I D I G E  O M G E V I N G  D R A A G T  D A A R  A A N  B I J ,  

M A A R  O O K  Z I J N  B E P A A L D E  D E L E N  I N  H E T  G E B I E D  
T O E  A A N  E E N  O P W A A R D E R I N G .  



Villawijk moet de villawijk blijven.
Aan de noordkant het vrije uitzicht bewaren. Het zicht verandert door
bouw van eventuele appartementen/ woningen. Dit is niet wenselijk i.v.m.
privacy en schaduwwerking. 
Voeg geen rijtjeswoningen en appartementen toe. Deze passen niet in de
wijk.
Veel bewoners zijn tegen het toevoegen van sociale huurwoningen.           

Hoogbouw aan de zuidzijde aflopend richting de noordzijde.
Voeg op de parkeerstrook van de Minister van Houtenlaan woningen toe. 
Trek het plan groter. Verplaats het stadion naar andere locaties zoals op
Strawberries, Waterloo, VV IJmuiden of ergens anders in de gemeente als
Zuiderscheg (goede bereikbaarheid, weinig overlast want geen directe
omwonenden daar) en bouw dan een mooie wijk hier.
Bouw woningen op de parkeerstrook van de Minister van Houtenlaan.
Bouw van appartementen (kleiner dan 100m2) met bestemming voor
oudere inwoners uit de villawijk die wel in de buurt willen blijven wonen. 
Tegengeluid t.o.v. de bijna algehele gedeelde mening: hoe zorgen we dat
onze kinderen en jongeren een plek krijgen om te wonen? Dus geen 10
woningen, maar meer woningen. 

Verder kwam vooral in de tweede avond ter sprake om het Telstar stadion te
verhuizen naar een andere locatie om de bouw van woningen mogelijk te
maken in het karakter van de wijk (2 onder 1 kappers). Overige punten:

       Dit past niet in de wijk.

Tijdens de bijeenkomsten kwam naar voren dat de villawijk
ook de villawijk dient te blijven en dat men 

het rustige karakter van de wijk belangrijk vindt. 
Veel bewoners waren tegen het toevoegen van woningen maar als het

toch moet dan is de minste weerstand voor woningbouw aan 
de zuid en west kant van de tribune.  

Als er gebouwd wordt dan in het karakter van de wijk, 
namelijk 2 onder 1 kappers en geen hoogbouw.  

Woningbouw mag niet zorgen voor extra drukte in de wijk.

WONEN



G R O E N  I N  D E  W I J K

H E T  H U I D I G E  G R O E N  I S  T O E
A A N  E E N  O P W A A R D E R I N G .  

D E  N O O R D K A N T
( E N T R E E G E B I E D  E N
P A R K E E R T E R R E I N )  

E N  O O S T K A N T  ( A C H T E R  H E T
S T A D I O N )  

W O R D E N  I N  D E  H U I D I G E
S I T U A T I E  A L S  L E L I J K  E R V A R E N

E N  D E  W E N S  I S  O M  D I T  T E
V E R G R O E N E N .  

Z O R G  D A A R N A A S T  V O O R  E E N
B E T E R E  V E R B I N D I N G  V A N A F  

D E  V I L L A W I J K ,  
R O U T E  A C H T E R  H E T  S T A D I O N

R I C H T I N G  
H E T  S C H O O N E N B E R G P A R K .

·  Z O R G  V O O R  E E N  G R O E N E  B U F F E R  A A N  D E  N O O R D Z I J D E  V A N  H E T  S T A D I O N .
·  L A N G S  D E  V E R L O R E N  V A N  T H E M A A T L A A N  D E  G R O E N S T R O O K  B E H O U D E N .
·  H E T  P A R K  I S  V E R O U D E R D ,  K N A P  H E T  P A R K  O P .
·  R O U T E  A C H T E R  H E T  S T A D I O N  R I C H T I N G   H E T  S C H O O N E N B E R G P A R K  
  V E R B E T E R E N .
·  T R A P V E L D E N  E N  B A S K E T B A L V E L D  M O E T  E E N  G E M E E N S C H A P P E L I J K  T R A P V E L D
  B L I J V E N .  M A A R  O O K  R E A C T I E S  D A T  K L E I N S C H A L I G E  W O N I N G B O U W  O P  D E Z E
  P L E K  M O G E L I J K  I S  ( 2  O N D E R  1  K A P P E R S ) .
·  V U I L N I S C O N T A I N E R S  Z I J N  S L E C H T ,  M E N S E N  G O O I E N  H U N  A F V A L  E N  S P U L L E N
  N E E R  ( I L L E G A L E  D U M P I N G ) .  
·  M I N I S T E R  V A N  H O U T E N L A A N :  H E T  G R O E N  T U S S E N  H E T  P A R K E E R T E R R E I N  E N
  D E  B U S B A A N  I S  E R G  V E R W A A R L O O S D  ( V U I L N I S B E L T  E N  V E E L  L A W A A I ) .
·  G R O E N  B I J  D E  B U S B A A N  B E H O U D E N ,  M A A R  M A G  W O R D E N  V E R S T E R K T .



FUNCTIES OP EN ROND HET STADION

In veel gesprekken kwam naar voren dat er geen enkele functie gemist werd en dat
deelnemers eigenlijk wel tevreden zijn over de huidige functies in het gebied als
sport en gezondheid. De drukte rond voetbalwedstrijden en de huidige activiteiten in
het stadion worden over het algemeen wel geaccepteerd.

Wel is men positief over uitbreiding van de functies rondom gezondheid en sport.
Negatief is men over de mogelijke komst van functies waarbij er sprake is van een
toename van het verkeer. Zeker niet als er laat en veel aanloop is zoals een casino,
een supermarkt, winkels, woonboulevard en horeca. 

De huidige onderkomens van bijvoorbeeld VV IJmuiden, de dartsvereniging,
klootschieten etc. zijn toe aan vervanging of mogen onder de tribunes. 
Daarnaast zijn de deelnemers nieuwsgierig hoe supportersstromen gaan lopen. Dit
liefst zo min mogelijk door of langs de woonwijk.

• Waarom is er geen onderzoek gedaan naar behoefte voor een bioscoop,
   hotel, horeca etc. in Velsen? Ervaringen uit het verleden laten zien dat 
   dit er eigenlijk niet of onvoldoende is. 
• Horeca die 7 dagen per week tot laat open is wordt niet gewaardeerd.  
   Geeft te veel onrust. Zeker geen café, casino, supermarkt of andere
   verkeersaantrekkende faciliteiten.
• De huidige onderkomens van bijvoorbeeld VV IJmuiden, de darts-
   vereniging, klootschieten etc. mogen wel in een nieuwe locatie onder de
   tribunes. Dit maakt ruimte voor een groene corridor/wandelpad naast het
   Gymnasium.
• Over de komst van een restaurant wordt verschillend gedacht. Als een
   ondernemer denkt dat dit rendabel is, is dit vooral zijn of haar keuze om
   dit te doen. 
• Laagbouw van een hotel zou bespreekbaar zijn. Maar in plaats van een
   hotel zou dan toch  woningbouw de voorkeur hebben. 
• Er zijn vragen over lichtvervuiling. Een deel van de bewoners gaf aan
   regelmatig last te hebben van het licht van de lichtmasten in het stadion. 



V E R K E E R  &  P A R K E R E N

Als allerbelangrijkst wordt door alle groepen aangegeven de risico’s bij het
oversteekpunt tussen het tankstation en de ingang van het sportpark en het
Telstarstadion. Een grote zorg is er voor de  overstekende kinderen zonder
begeleiding van ouders en  de soms beschonken supporters die plotseling
oversteken op een punt waar vaak vanuit beide richtingen met hoge snelheid
wordt gereden

Andere zaken die zijn besproken is de parkeerbehoefte in de directe omgeving.
Hoe groot de parkeerbehoefte is hangt samen met de uitkomsten van de plannen,
van zowel Telstar als de Stadsschouwburg. Maar er dient voldoende
parkeergelegenheid te zijn en het liefst onder de grond. Verder sprak een groot
deel zich uit dat een parkeervergunning voor de bewoners niet wenselijk is. 

• Bouw een parkeergarage.
• Veelgehoorde wens is vooral om de woonkern (ten noorden van het stadion) te
ontzien, daar geen extra parkeergelegenheid creëren en dus ook niet de ingang
van de Ver Loren van Themaatlaan als positie voor een parkeergelegenheid.
• Een parkeervergunning is onwenselijk en lost niets op. Als inwoner kost het geld
en een parkeervergunning wordt niet gehandhaafd.
• Verkeersoverlast door Telstar wordt op deze avond niet als grootste overlast
ervaren, het zijn de onveilige situaties de hele dag door  die zorgen baren. 
De suggesties van omwonenden voor het oversteekpunt tussen het tankstation 
 en het Telstar stadion/ ingang van het sportpark:
• Zebrapad, eventueel met een hogere drempel en verkeerslicht of signaallichten.
• Maak een loopbrug of tunnel.
• Handhaaf de snelheid consequent.
• Verleg de Minister van Houtenlaan (ten zuiden van de Ver Loren van
Themaatlaan) naar de busbaan zodat het parkeerterrein aan de oostzijde van de
weg komt te liggen (waardoor oversteken niet meer nodig is).




